
天天渔场系统开发 （源码）

产品名称 天天渔场系统开发 （源码）

公司名称 广州鼎峰网络信息科技有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 广州市天河区

联系电话 13724186946 13724186946

产品详情

天天渔场APP开发，找王经理：（微电） 183-3510-4692  QQ
1316610981，天天渔场源码快速搭建，天天渔场系统开发

The wind blows through empty holes. A year goes by. And next year, it's going to be like this. I don't know if there is
depression behind stability or if there is stability in depression. It's just us. We can't find it.

软件亮点

8条鱼苗（放入池中养24小时成熟）合成4条一级鱼。

4条一级鱼（放入池中养24小时成熟）合成2条二级鱼。

2条二级鱼（放入池中养48小时成熟）合成1条三级鱼。

5条三级鱼立即合成一个BOSS

备注：一个BOSS要40条鱼苗，也可以早交易市场直接购买合成BOSS需要的鱼

软件特色

会员等级一共有九个等级

一级到九级(内测期间加入的会员可直接享受3级)

4级直推人数10人享受返佣1%

5级直推人数15人享受返佣1%



6级直推人数20人享受返佣2%

7级直推人数25人享受返佣2%

8级直推人数30人享受返佣2%

9级直推人数35人享受返佣1%

Just like there are no two identical leaves in the world, everyone has a unique excellence. Being good at tolerating
others' shortcomings and appreciating others' outstanding points are not only reflected in a broad mind, but also in a
kind of wisdom of dealing with people. The earlier you can find your best place, the more you can give full play to
your potential, and the more you can embrace success.

Use the time of a flower to interpret life and appreciate a kind of unforgettable brilliance. It's like a devout believer
standing on the holy land of Jerusalem, enjoying and striving for life without any distractions. Listen, whose youth is
singing?
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